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O B Č I N A 

SLOVENSKA BISTRICA  

O  b  č  i  n  s  k  i   s  v  e  t  

Kolodvorska ulica 10,  2310 Slovenska Bistrica 

telefon: h.c. + 386 2 / 843 28 00, 843 28 54,   fax: + 386 2 / 81 81 141   e-mail: 

obcina@slov-bistrica.si 

uradna spletna stran: http://www.slovenska-bistrica.si 

 

Številka: 9000-24/2023-Z2 

 

Z A P I S N I K 

6. redne seje Občinskega sveta občine Slovenska Bistrica, 

ki je bila v sredo, 20. 9. 2023, ob 15. uri 

 

6. redna seja Občinskega sveta občine Slovenska Bistrica, ki jo je sklical in vodil župan dr. Ivan 

Žagar (v nadaljevanju predsedujoči), je bila v sejni sobi prenovljenega objekta na Vošnjakovi 

ulici 10, 2310 Slovenska Bistrica. Pričela se je ob 15. uri. 

 

K točki 1 dnevnega reda  

Ugotovitev sklepčnosti 

Predsedujoči je ugotovil, da je navzočih 24 svetnic in svetnikov (v nadaljevanju svetniki) ter je 

tako zagotovljena sklepčnost (priloga seznam prisotnosti).  

Prisotnost na seji so opravičili Drago Capl, Matej Arnuš, Kristina Pregl, Uroš Klajderič in 

Marko Berdnik 

Seji so prisostvovali še: Branko Žnidar, direktor Občinske uprave; Irena Jereb, vodja Oddelka 

za družbene dejavnosti; Janja Tkavc Smogavec, vodja Oddelka za splošne in pravne zadeve; 

Janja Mlaker, vodja Oddelka za okolje in prostor; Mojca Teran, vodja Oddelka za finance in 

računovodstvo; predsednik KS Kebelj; predstavniki podjetja Energija na veter d.o.o.; 

predsednik Civilne iniciative Za Pohorje brez elektrarn; Mateja Ačko Kobale; Branka Soršak, 

tajnica župana ter predstavniki medijev. 
 

K točki 2 dnevnega reda  

Potrditev zapisnika 5. redne seje z dne 20. 6. 2023 

Predsedujoči je dal zapisnik v razpravo.  

Občinski svet je brez razprave s 23 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel zapisnik 5. redne seje. 

 

K točki 3 dnevnega reda 

Potrditev zapisnika 1. izredne seje z dne 8.6.2023 

Predsedujoči je dal zapisnik v razpravo.  

Občinski svet je brez razprave z 22 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel zapisnik 1. izredne seje. 

 

K točki 4 dnevnega reda 

Določitev dnevnega reda 6. redne seje 

Uvodno obrazložitev k predloženemu dnevnemu redu je podal predsedujoči. 

Dr. Vito Martinčič je predlagal, da se zamenjata točki 5 in 6. 

mailto:obcina@slov-bistrica.si
http://www.slovenska-bistrica.si/


Zapisnik 6. redne seje - OSNUTEK 

Predsedujoči je dal na glasovanje omenjeni predlog, katerega je občinski svet z 18 glasovi ZA 

in 5 PROTI sprejel. 

Občinski svet je s 23 glasovi ZA in 2 PROTI sprejel naslednji 

 

DNEVNI RED: 

1. TOČKA Ugotovitev sklepčnosti 

2. TOČKA Potrditev zapisnika 5. redne seje z dne, 20.6.2023 

3. TOČKA Potrditev zapisnika 1. izredne seje z dne, 8.6.2023 

4. TOČKA Določitev dnevnega reda 6. redne seje 

5. TOČKA Polletna realizacija proračuna Občine Slovenska Bistrica 2023 

6. TOČKA Odlok o proračunu Občine Slovenska Bistrica za leto 2024 – I. obravnava 

7. TOČKA Sprememba ustanovitvenih aktov  javnih zavodov s področja vzgoje in 

izobraževanja 

a/ Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Vrtec Otona 

Župančiča Slovenska Bistrica – I. obravnava 

b/ Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega-vzgojno  izobraževalnega zavoda  

Osnovna šola Gustava Šiliha Laporje – skrajšan postopek 

c/ Odlok o  dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega-vzgojno  izobraževalnega zavoda  

Osnovna šola dr. Jožeta Pučnika Črešnjevec – skrajšan postopek 

č/ Odlok o  dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega-vzgojno  izobraževalnega zavoda  

Osnovna šola Minke Namestnik Sonje – skrajšan postopek 

8. TOČKA Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o oddaji stvarnega premoženja, ki je v 

lasti in upravljanju Občine Slovenska Bistrica v najem – I. obravnava 

9. TOČKA Problematika vetrnih elektrarn na Pohorju 

10. TOČKA Premoženjske zadeve 

a/ Predlog za ukinitev statusa zemljišč javno dobro 

b/ Predlog za vpis zaznambe grajeno javno dobro 

c/  Predlog za izbris zaznambe grajeno javno dobro 

11. TOČKA Kadrovske zadeve: 

a/ Mnenje h kandidatom za mesto ravnatelja/ice javnega zavoda Osnovna šola Gustava Šiliha 

Laporje 

12. TOČKA Odgovori na vprašanja in pobude iz 5. redne seje 

13. TOČKA Vprašanja in pobude 

14. TOČKA Informacije: 

 - Poročilo o posledicah neurja in poplav na območju občine Slovenska Bistrica maj – avgust 

2023 

 - razno 

 

K točki 5 dnevnega reda  

Polletna realizacija proračuna Občine Slovenska Bistrica 2023 

Uvod k predloženemu gradivu je podal direktor občinske uprave. 

Odbor za gospodarstvo in proračun je obravnaval predloženo gradivo in sprejel sklep, da je 

primerno za obravnavo na občinskem svetu.  

Odbor za okolje in urejanje prostora je prav tako obravnaval predloženo gradivo in sprejel 

sklep, da je primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predloženo gradivo in sprejel sklep, da je primerno 

za obravnavo na občinskem svetu.  
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V razpravi so sodelovali dr. Andrej Godec, dr. Vito Martinčič, Luka Zorko, Ludvik Repolusk, 

Maksimiljan Tramšek, Modest Motaln, Dušan Leskovar in Stanislav Zajšek. 

Odgovore so podali predsedujoči, direktor občinske uprave, vodja oddelka za družbene dejavnosti in 

vodja oddelka za finance in računovodstvo. 

Občinski svet je po razpravi s 22 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet občine Slovenska Bistrica se je seznanil s Poročilom o polletni realizaciji  

proračuna občine Slovenska Bistrica za obdobje od I. – VI. 2023. 

 

K točki 6 dnevnega reda 

Odlok o proračunu Občine Slovenska Bistrica za leto 2024 – I. obravnava  

Uvodno predstavitev je podal direktor občinske uprave. 

Odbor za gospodarstvo in proračun je obravnaval predloženo gradivo in sprejel sklep, da je 

primerno za obravnavo na občinskem svetu.  

Odbor za okolje in urejanje prostora je prav tako obravnaval predloženo gradivo in sprejel 

sklep, da je primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predloženo gradivo in soglasno sprejel sklep, da je 

primerno za obravnavo na občinskem svetu.  

Tudi statutarno pravna komisija je obravnavala predloženo gradivo in soglasno sprejela sklep, 

da je primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

V razpravi so sodelovali dr. Andrej Godec, dr. Vito Martinčič, Marjana Brezovšek, Maksimiljan 

Tramšek, Stanislav Zajšek, Luka Zorko, Mag. Karmen Furman, Žarko Furman, Modest Motaln, Zoran 

Košič, Ludvik Repolusk, Iztok Daniel Utenkar in Andrej Slaček. 

Odgovore je podal predsedujoči. 

Občinski svet je po razpravi z 22 glasovi ZA in 3 PROTI sprejel naslednji  

 

S K L E P 

 

Občinski svet občine Slovenska Bistrica sprejme Odlok o proračunu Občine Slovenska 

Bistrica za leto 2024 v I. obravnavi. 

 

* 
Odmor od 17.45  do 18.05 ure. 

* 

 

V nadaljevanju seje je bilo prisotnih 20 svetnikov. 

 

K točki 7 dnevnega reda  svetnikov. 

Sprememba ustanovitvenih aktov javnih zavodov s področja vzgoje in izobraževanja 

Uvodno obrazložitev je podala vodja Oddelka za družbene dejavnosti. 

Odbor za družbene dejavnosti je prav tako obravnaval predloženo gradivo in soglasno sprejel 

sklep, da je primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

Statutarno pravna komisija je prav tako obravnavala predloženo gradivo in soglasno sprejela 

sklep, da je primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

V razpravi so sodelovali Iztok Daniel Utenkar, Ludvik Repolusk in dr. Andrej Godec. Slednji je 

ponovno dal pobudo, da se akti uskladijo še s 53. členom Zakona o organizaciji in financiranju vzgoje 

in izobraževanja. 
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Odgovore je podala vodja Oddelka za družbene dejavnosti. 

 

a/ Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Vrtec Otona 

Župančiča Slovenska Bistrica – I. obravnava 

Odbor za družbene dejavnosti je prav tako obravnaval predloženo gradivo in sprejel sklep, da 

je primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

Statutarno pravna komisija je prav tako obravnavala predloženo gradivo in soglasno sprejela 

sklep, da je primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

Občinski svet je s 25 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 

o ustanovitvi javnega zavoda Vrtec »Otona Župančiča« Slovenska Bistrica – I. obravnava. 

 

b/ Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega-vzgojno  izobraževalnega zavoda  

Osnovna šola Gustava Šiliha Laporje – skrajšan postopek 

Odbor za družbene dejavnosti je prav tako obravnaval predloženo gradivo in sprejel sklep, da 

je primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

Statutarno pravna komisija je prav tako obravnavala predloženo gradivo in soglasno sprejela 

sklep, da je primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

Predsedujoči je najprej dal na glasovanje predlog v I. obravnavi, katerega je občinski svet s 23 

glasovi ZA in 0 PROTI sprejel. 

Predsedujoči je nato dal na glasovanje predlog po skrajšanem postopku, katerega je občinski 

svet s 25 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel. 

Občinski svet je s 24 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet občine Slovenska Bistrica sprejme Odlok o  dopolnitvah  Odloka o ustanovitvi 

javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Gustava Šiliha Laporje. 

 

c/ Odlok o  dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega-vzgojno  izobraževalnega zavoda  

Osnovna šola dr. Jožeta Pučnika Črešnjevec – skrajšan postopek 

Odbor za družbene dejavnosti je prav tako obravnaval predloženo gradivo in sprejel sklep, da 

je primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

Statutarno pravna komisija je prav tako obravnavala predloženo gradivo in soglasno sprejela 

sklep, da je primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

Predsedujoči je najprej dal na glasovanje predlog v I. obravnavi, katerega je občinski svet s 23 

glasovi ZA in 0 PROTI sprejel. 

Predsedujoči je nato dal na glasovanje predlog po skrajšanem postopku, katerega je občinski 

svet s 25 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel. 

Občinski svet je s 25 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet občine Slovenska Bistrica sprejme Odlok o dopolnitvah  Odloka o ustanovitvi 

javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola dr. Jožeta Pučnika Črešnjevec. 
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č/ Odlok o  dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega-vzgojno  izobraževalnega zavoda  

Osnovna šola Minke Namestnik Sonje – skrajšan postopek 

Odbor za družbene dejavnosti je prav tako obravnaval predloženo gradivo in sprejel sklep, da 

je primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

Statutarno pravna komisija je prav tako obravnavala predloženo gradivo in soglasno sprejela 

sklep, da je primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

Predsedujoči je najprej dal na glasovanje predlog v I. obravnavi, katerega je občinski svet s 25 

glasovi ZA in 0 PROTI sprejel. 

Predsedujoči je nato dal na glasovanje predlog po skrajšanem postopku, katerega je občinski 

svet s 25 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel. 

Občinski svet je s 25 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet občine Slovenska Bistrica sprejme Odlok o dopolnitvah  Odloka o ustanovitvi 

javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Minke Namestnik-Sonje. 

 

K točki 8 dnevnega reda  

Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o oddaji stvarnega premoženja, ki je v lasti 

in upravljanju Občine Slovenska Bistrica v najem – I. obravnava 

Uvodno obrazložitev je podala vodja Oddelka za splošne in pravne zadeve. 

Odbor za gospodarstvo in proračun je obravnaval predloženo gradivo in sprejel sklep, da je 

primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

Tudi statutarno pravna komisija je obravnavala predloženo gradivo in sprejela sklep, da je 

primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

Razpravljal je Ludvik Repolusk. 

Pojasnila je podala vodja Oddelka za splošne in pravne zadeve. 

Predsedujoči je najprej dal na glasovanje predlog v I. obravnavi, katerega je občinski svet s 25 

glasovi ZA in 0 PROTI sprejel. 

Predsedujoči je nato dal na glasovanje predlog po skrajšanem postopku, katerega je občinski 

svet s 25 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel. 

Občinski svet je s 25 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 

o oddaji stvarnega premoženja, ki je v lasti in upravljanju Občine Slovenska Bistrica, v najem. 

 
K točki 9 dnevnega reda  

Problematika vetrnih elektrarn na Pohorju 
Uvod je podala vodja Oddelka za okolje in prostor. 

V razpravi so sodelovali predsednik KS Tinje, predsednik KS Kebelj, predstavnica investitorja Energije 

na veter in predstavnik Civilne iniciative Za Pohorje brez elektrarn. 

Odbor za okolje in urejanje prostora je obravnaval predloženo gradivo in sprejel sklep, da je 

primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

Tudi statutarno pravna komisija je obravnavala predloženo gradivo in soglasno sprejela sklep, 

da je primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

V razpravi so sodelovali: Maksimiljan Tramšek, dr. Andrej Godec, Žarko Furman, dr. Vito Martinčič, 

mag. Karmen Furman in Borut Furman. 
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Občinski svet je po razpravi najprej z 21 glasovi ZA in 1 PROTI sprejel naslednji  

 

S K L E P 

 

I. 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica se je seznanil s sklepom Zbora krajanov Krajevne 

skupnosti Tinje, sprejetim dne 3. 9. 2023. 

 

II. 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica se je seznanil s postopkom pridobivanja gradbenega 

dovoljenja za vetrne elektrarne na območju Treh Kraljev in Areha ter ugotovitvami občine kot 

mnenjedajalca, da predložena dokumentacija za pridobitev gradbenega dovoljenja za vetrne 

elektrarne na območju Treh Kraljev in Areha z vso potrebno spremljajočo infrastrukturo ni 

skladna z določili Odloka o sprejetju prostorskih ureditvenih pogojev za celotno območje 

Občine Slovenska Bistrica-1 (Uradni list RS, št. 34/15 - UPB, 85/15, 67/18 in Uradno glasilo 

slovenskih občin, št. 33/23 – obv. razl.) ter področno zakonodajo. 

 

III. 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica poziva upravni organ (MNVP), ki vodi integralni 

postopek za izdajo gradbenega dovoljenja za gradnjo 35 vetrnih elektrarn na območju Treh 

Kraljev in Areha, da postopek izdaje gradbenega dovoljenja ustavi. 

 

 

 

V nadaljevanju je občinski svet glasoval še o predlogu dr. Andreja Godca in z 21 glasovi ZA 

in 2 PROTI sprejel še naslednji 

 

S K L E P 

 

     IV. 

 

Hkrati pozivamo MNVP (Ministrstvo za naravne vire in prostor), da ustavi tudi vse ostale 

morebitne postopke umeščanja vetrnih elektrarn na Pohorje, ki so v teku ali so načrtovane in s 

katerimi še nismo seznanjeni. 

 

K točki 10 dnevnega reda  

Premoženjske zadeve: 

a/ Predlog za ukinitev statusa zemljišč javno dobro 

Uvod je podala vodja Oddelka za pravne in splošne zadeve. 

Odbor za gospodarstvo in proračun je obravnaval predloženo gradivo in sprejel sklep, da je 

primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

Občinski svet je brez razprave z 22 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

I. 
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S tem sklepom se ukine status javno dobro na nepremičninah: 

 

 parc. št. 698/3 k.o. Tinjska Gora, 203 m2, javno dobro, 

 parc. št. 860/7, k.o. Šentovec, 448 m2, javno dobro,  

 parc. št. 860/6, k.o. Šentovec, 181 m2, javno dobro, 

 parc. št. 859/15, k.o. Šentovec, 18 m2, javno dobro, 

 parc. št. 859/16, k.o. Šentovec, 68 m2, javno dobro, 

 parc. št. 859/18, k.o. Šentovec, 142 m2, javno dobro, 

 parc. št. 860/5, k.o. Šentovec, 261 m2, javno dobro, 

 parc. št. 860/1, k.o. Šentovec, 12 m2, javno dobro, 

 parc. št. 860/3, k.o. Šentovec, 92 m2, javno dobro, 

 parc. št. 859/14, k.o. Šentovec, 640 m2, javno dobro, 

 parc. št. 859/11, k.o. Šentovec, 417 m2, javno dobro, 

 parc. št. 859/13, k.o. Šentovec, 615 m2, javno dobro, 

 parc. št. 980/1, k.o. Vrhole pri Laporju, 134 m2, javno dobro, 

 parc. št. 980/2, k.o. Vrhole pri Laporju, 116 m2, javno dobro, 

 parc. št. 980/3, k.o. Vrhole pri Laporju, 191 m2, javno dobro, 

 parc. št. 980/4, k.o. Vrhole pri Laporju, 154 m2, javno dobro, 

 parc. št. 617/1, k.o. Gladomes, 1056 m2, javno dobro, 

 parc. št. 617/4, k.o. Gladomes, 239 m2, javno dobro, 

 parc. št. 617/5, k.o. Gladomes, 98 m2, javno dobro, 

 parc. št. 1893, k.o. Kot, 213 m2, javno dobro, 

 parc. št. 1895, k.o. Kot, 117 m2, javno dobro,  

 parc. št. 1897, k.o. Kot, 174 m2, javno dobro,  

 parc. št. 1899, k.o. Kot, 29 m2, javno dobro,  

 parc. št. 1901, k.o. Kot, 180 m2, javno dobro,  

 parc. št. 402/1, k.o. Jurišna vas, 329 m2, javno dobro,  

 parc. št. 403/1, k.o. Jurišna vas, 752 m2, javno dobro. 

 

Nepremičnine postanejo last Občine Slovenska Bistrica.  

 

II. 

 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin.  

 

b/ Predlog za vpis zaznambe grajeno javno dobro 

Uvod je podala vodja Oddelka za pravne in splošne zadeve. 

Odbor za gospodarstvo in proračun je obravnaval predloženo gradivo in sprejel sklep, da je 

primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

Občinski svet je brez razprave z 21 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 

 

S K L E P 
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I.  

 

S tem sklepom se na nepremičninah :   

 

 parc. št. 35/2, k.o. Zgornja Ložnica,  površina 115 m2, 

 parc. št. 2035/7, k.o. Slovenska Bistrica, površina 207 m2 

 

 

vpiše zaznamba grajeno javno dobro lokalnega pomena – občinska cesta. 

 

 

II. 

 

 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin.  

 

c/ Predlog za izbris zaznambe grajeno javno dobro 

Uvod je podala vodja Oddelka za pravne in splošne zadeve. 

Odbor za gospodarstvo in proračun je obravnaval predloženo gradivo in sprejel sklep, da je 

primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

Občinski svet je brez razprave z 21 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

I. 

 

Izbriše se zaznamba statusa zemljišča grajeno javno dobro lokalnega pomena – občinska cesta 

na nepremičninah: 

 

 parc. št. 1660/233 k.o. Slovenska Bistrica, površina 63 m2, 

 parc. št. 1660/141 k.o. Slovenska Bistrica, površina 121 m2, 

 parc. št. 1660/140 k.o. Slovenska Bistrica, površina 120 m2, 

 parc. št. 1660/139 k.o. Slovenska Bistrica, površina 120 m2, 

 parc. št. 1660/138 k.o. Slovenska Bistrica, površina 120 m2, 

 parc. št. 1660/137 k.o. Slovenska Bistrica, površina 235 m2, 

 parc. št. 672/7 k.o. Zgornja Polskava, površina 110 m2, 

 parc. št. 2026/2 k.o. Vrhole pri Konjicah, površina 28 m2, 

 parc. št. 2027/6 k.o. Vrhole pri Konjicah, površina 116 m2. 

 

 

II. 

 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu Slovenskih občin. 

 

K točki 11 dnevnega reda  

Kadrovske zadeve: 

a/ Mnenje h kandidatom za mesto ravnatelja/ice javnega zavoda Osnovna šola Gustava 

Šiliha Laporje 

Uvod je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  
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Občinski svet je brez razprave z 22 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednje 

 

MNENJE  

h kandidaturam za ravnatelja/ico javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovne šole 

Gustava Šiliha Laporje 

 

Nataliji Koprivnik, Petru Lipavšku in Nenadu Vraneševiću se da pozitivno mnenje h 

kandidaturam za ravnatelja/ico javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovne šole Gustava 

Šiliha Laporje.  

 

K točki 12 dnevnega reda  

Odgovori na vprašanja in pobude 
Ludvik Repolusk je prosil za dopolnitev odgovora glede izgradnje kolesarske steze. Želi pisno 

zagotovilo oz. potrditev, da bodo na Direkciji RS za infrastrukturo v letošnjem letu pričeli s 

postopkom javnega razpisa. 

 

Luka Zorko se je zahvalil za odgovor glede odloka o javnem redu in miru. Vprašal je, ali se razmišlja, 

da bi se odlok o javnem redu in miru nekoč razširil oziroma moderniziral. 

 

Stanislav Zajšek je vprašal, ali se da izmeriti nosilnost mostu na Gmajni, saj se ta poseda. 

 

Jožef Gorinšek je podal pisno vprašanje naslednje vsebine: 

»Zakaj ti dve mamici nista mogla vpisati otrok v vrtec? Glede nato, da je bil dograjen. Rečeno jima je 

bilo, da ni prostora«.  

 

Marjana Brezovšek je glede avtobusne postaje na Zg. Polskavi povedala, da postajališče ni urejeno v 

skladu s pravilnikom, zato si naj pristojne službe dejansko stanje ogledajo in v skladu s tem podajo 

ustrezen odgovor. 

 

Andrej Slaček je vprašal, kako gleda občina Slovenska Bistrica na vodotok Bistrica, ki ni več tak, kot 

je bil svoj čas? 

 

K točki 13 dnevnega reda  

Vprašanja in pobude 
Iztok Daniel Utenkar je ponovno dal pobudo za hitrostno oviro na Kraigherjevi ulici v Tirgotu, med 

bazenom in otroškim pumptrackom ter da se hitrost omeji na 30 km/h. Predlagal je še, da se v isti ulici 

prehod za pešce, ki se nahaja 100 metrov naprej, prestavi za 5 metrov naprej, proti vrstnim hišam, saj je 

prehod stisnjen ob zid, pa še ciprese šolarjem zakrivajo pogled. 

 

Ludvik Repolusk je vprašal, ali bo v času šolskih počitnic 2024 poskrbljeno za varstvo otrok. 

Ludvik Repolusk je vprašal, kaj se dogaja s starim gasilski domom na Sp. Polskavi, kateri je bil pred 

kratkim saniran, sedaj pa drugi izvajalec ruši sedanjo sanirano pročelje. Zanima ga finančna 

konstrukcija, kdo je prvi in kdo drugi izvajalec, ali je bila unovčena bančna garancija ter koliko sredstev 

je že bilo nakazano za sanacijo.  

 

Ivan Kumaver je podal dva pisna vprašanja naslednje vsebine: 

 

» Kot vam je znano, imamo na Zg. Ložnici vojaško skladišče, kar otežuje oziroma omejuje prosto 

gospodarjenje s svojim premoženjem. Za vsako stvar, če se odločaš kaj narediti, moraš imeti soglasje 

ministrstva za obrambo. V primeru, če se  odločaš za novo gradnjo, če želiš premoženje razdeliti med 
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družinske člane ali če želiš nepremičnino prodati, si moraš pridobiti soglasje ministrstva za obrambo. 

Za vse to pa je potreben čas in denar. Za vsako soglasje je potrebno plačati takso, ki je bila pred časi  

25 €. Na vse zadnje pa, če hočeš nepremičnino prodati, moraš plačatzi takso za soglasje, zraven tega pa 

so nepremičnine cca 30% majn vredne, ker je okolica skladišča označena z oznakami – ILO 1, 2, 3, kar 

pomeni posebne pogoje za lastnike nepremičnin. Zaradi naštetega, krajani zahtevamo letno rento. 

V preteklih letih, ko sem bil predsednik KS Zg. Ložnica, sva imela z g. Županom kar nekaj ministrov v 

slo. Bistrici na temo letne rente. Nič se nismo mogli prav dogovoriti, ker so se vlade v tem obdobju 

menjavale kar po tekočem traku. Zadnja od ministrov v tem obdobju je bila v slov. Bistrici ministrica 

za obrambo ga. Katič. Seznanili smo jo, zakaj zahtevamo letno rento za razvoj kraja. Ministrica se je s 

tem strinjala, vendar je poudarila, da je to zadevo potrebno reševati celovito v okviru Občine, kajti v 

Občini imamo še nekaj vojaških objektov.  

V okviru Občine se nahajajo: 

- Vojaško skladišče Ložnica 

- Vojašnica v Slov. Bistrici 

- Velenik, Brinje in še morda kaj. 

Poudarila je, da je potrebno pripraviti pogodbo oziroma sporazum med Občino in ministrstvom za 

obrabo republike Slovenije. 

Zanima me, če se je na tej zadevi kaj delalo, ali se bodo pričele aktivnosti in kdaj. Finančna sredstva iz 

tega naslova bi bila dobro došla za Občino, oziroma za kraje ki so obremenjeni z temi objekti. 

Prosim za odgovor. 

Hvala. 

 

» Na 4. redni seji sem podal vprašanje okoli doma starejših, in sicer: 

- Koliko je vlog za sprejem v dom 

- Koliko, če je res, je praznih postelj zaradi pomanjkanja osebja 

- Koliko sob pridobimo z nadzidavo doma 

Dobil sem naslednji odgovor: 

- Pomanjkanja osebja trenutno ni 

- Praznih postelj zaradi pomanjkanja osebja ni 

- Vlog za sprejem v dom je skupaj z domom Jožeta Potrča Poljčane pa je 452, v Slov. Bistrici 

208 

- Z nadzidavo doma v Slo. Bistrici pa pridobimo 76 postelj. 

To je po mnenju stranke DeSUS očitno premalo, zato dajemo pobudo, za prizidek k domu starejših. 

Zavedamo se, da je to državni projekt. V pristojnosti Občina pa je, da lahko pridobi zemljišče in 

gradbeno dovoljenje. S tem bi lahko takoj, ko bo prizidek končan, pričeli z aktivnostmi za prizidek k 

domu. Vidimo, da se Impol hitro širi proti blokovskemu naselju, za to smo v skrbeh, da bo zemljišča 

okoli doma starejših zmanjkalo za njegove potrebe. Zato dajemo pobudo Občini, da prične z aktivnostmi 

za pridobitev potrebnega zemljišča in gradbenega dovoljenja. 

Vemo, da stvari potekajo zelo počasi, zato dajemo pobudo, da se prične z aktivnostmi čim prej, kar je v 

pristojnosti Občine. 

Prosim za odgovor na našo pobudo. 

Hvala.« 

 

Danica Leskovar Sagadin je dala pobudo, da Oddelek za okolje in prostor obvesti KS glede pristojnosti 

vzdrževanja cestnega sveta ob lokalnih cestah izven mesta Slovenska Bistrica. 

Danica Leskovar Sagadin je vprašala, kako daleč je postopek sprejemanja občinskega prostorskega 

načrta in kdaj se lahko pričakuje javna razgrnitev oziroma javna razprava? 
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Dr. Andrej Godec je dal občinskemu svetu pobudo, da pri lastniku pogorele trgovine Mercator na 

Pragerskem pridobi odgovor, kaj namerava z objektom, če ga bo nadomestil ali obnovil? Kdaj bo 

trgovina odprta oz. kakšna je časovnica za obnovo tega pogorišča? 

 

Dr. Vito Martinčič je podal pisni vprašanji in pobudi naslednje vsebine: 

 

»Vprašanje št.1:  Upravljanje plezalnega centra Slov.Bistrica 

Na eni izmed sej občinskega sveta je bil direktorici  oddelka za družbene dejavnosti ga. Jereb postavljeno 

vprašanje glede upravitelja novega plezalnega centra. Jasen odgovor vodje oddelka za družbene 

dejavnosti je bil da je zadeva jasna in da bo upravitelj zavod za šport. 

Ali je res, da vodstvo Zavoda za šport ni želelo sprejeti upravljanja plezalnega centra in da je zavod 

upravljanje s pogodbo prenesel na Alpinistično društvo, ki je na osnovi te pogodbe že zaposlilo 

direktorico plezalnega centra in dva delavca v plezalnem centru?  

Glede na to, da je občina za izgradnjo plezalnega centra investirala ogromna sredstva predlagam, da se 

ponovno razmisli o upravitelju plezalnega centra. Sicer pa naprošam za pravni poduk ali ima zavod za 

sklepanje takšnih pogodb o upravljanju pravnomočje glede na to, da je lastnik objekta občina in ne 

zavod? V kolikor je pogodbo o upravljanju zaključila občina pa vprašanje ali ne bi bilo smotrno da bi 

za upravljanje plezalnega centra, kot najdražje športne investicije  v občini, ki se v Sloveniji in v tujini 

zelo drago trži oddala v upravljanje na osnovi javnega razpisa o oddaji koncesije za upravljanje. 

Med drugim  je tudi DIP na osnovi katerega je občinski svet potrdil izvedbo investicije izkazoval znatne 

finančne prihodke iz naslova pridobitne dejavnosti, ki bi lahko bili eden od finančnih prihodkov v 

občinski proračun za izvedbo drugih prepotrebnih aktivnosti. V kolikor pa se računica ne izide pa bi na 

osnovi prijav na razpis za koncesionarja izvedeli kakšne stroške nam bo objekt plezalnega centra 

povzročal v prihodnjih letih. 

 

Pobuda št.1: Ureditev črne točke – križišče, avtobusna postaja in prehod za pešče v naselju Klopce 

Ponovno dajem pobudo in apeliram za urgentno ureditev križišča in ureditev prehoda preko magistralne 

ceste na lokaciji Klopce. Križišče magistralne ceste Slov.Bistrica – Maribor in treh lokalnih cest je za 

nepreglednim ovinkom pri čemer  se lokalna cesta in smeri Ritoznoja priključuje na magistralno cesto 

pravokotno in na vrhu zelo strmega klanca, kar onemogoča varno vključitev vozil v promet. Na isti 

lokaciji je na vsaki strani magistralne ceste tudi avtobusna postaja, kjer je poleg občanov tudi frekventen 

prehod otrok, ki gredo ali prihajajo iz šole. Med obema avtobusnima postajama ni označenega prehoda 

preko ceste in ker prihajajo vozila iz nepreglednega ovinka morajo pešči preko ceste na slepo in hitro/ 

v teku. Dodatno nevarnost predstavljajo motoristi saj ima nepregleden ovinek zanimiv naklon za 

polaganje zato le tega motoristi pogosto polagajo kar še dodatno povečuje nevarnost prometnih nesreč, 

ki so sicer na tem odseku zelo pogoste. 

Naprošam, da občina v sodelovanju z direkcijo za ceste izvede urgentno rešitev nemogočega in zelo 

nevarnega cestnega odseka. 

 

Vprašanje št.2: Investicijsko vzdrževalna dela na OŠ Šmartno na Pohorju 

Kdaj in v kakšnem obsegu se bo izvedla obnova OŠ na Šmartnem na Pohorju. Zlasti je problematično 

puščanje strehe, saj ob vsekem deževju streha pušča in mora osebje na številnih mestih podstavljati 

škafe. 

 

Pobuda št.2: Izreden nadzor finančnega poslovanja KS Zgornja Polskava 

Na osnovi poročila našega člana KS Zgornja Polskava glede poteka izgradnje vodovoda in drugih 

investicij KS z indikacijo zelo spornega finančnega poslovanja vodstva KS, predlagamo izreden nadzor 

finančnega poslovanja KS Zg.Poslava s strani nadzornega odbora občine Slov.Bistrica.« 
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Andrej Slaček je vprašal, kako daleč so aktivnosti obnove grajske pristave v Slovenski Bistrici in ali bi 

lahko občani grajsko restavracijo, katera trenutno sameva, za primerno odškodnino uporabljali kot 

prostor za različno obeleževanje dogodkov in praznovanj? 

Andrej Slaček je dal pobudo, da se naj kakšno krožišče v Slovenski Bistrici nadgradi z reklamnimi 

panoji, ki bi obeležili kakšno podjetje ali znamko. 

 

Stanislav Zajšek je vprašal, kdaj se bo dokončno uredila javna razsvetljava na Gmajni? 

 

Zoran Košič je vprašal, ali lahko Občinska uprava vpraša ministrstvo, kako daleč je z umeščanjem 

oziroma z izgradnjo izven nivojskega prečkanja železniške proge na magistralni cesti Slovenska Bistrica 

– Poljčane, pred Križnim Vrhom? 

 

Iztok Daniel Utenkar je predlagal, da oddelek za družbene dejavnosti razišče problematiko glede 

upravljanja plezalnega centra. 

 

Modest Motaln je v imenu uporabnikov invalidskih vozičkov podal pobudo, da bi se po občinskih 

parkiriščih razširili zarisi oziroma talne označbe parkirnih prostorov za invalide. 

 

K točki 14 dnevnega reda  

Informacije 

 - Poročilo o posledicah neurja in poplav na območju občine Slovenska Bistrica maj – 

avgust 2023 

Predsedujoči, Maksimiljan Tramšek in vodja Oddelka za okolje in prostor so podali nekaj 

informacij o preteklih posledicah neurja na območju občine Slovenska Bistrica. 

  

 - razno 

Predsedujoči je prisotne obvestil, da se bodo zaradi odstopa občinske svetnice mag. Jožice 

Planinšec Deržek sprožili ustrezni postopki za nadomestnega člana občinskega sveta.  

 

 

Seja je bila zaključena ob 20.30. 

 

Zapisala: 

Branka Soršak                                         

                                                                                                              Dr. Ivan ŽAGAR, 

                                                                                              župan 

                                                                                                        Občine Slovenska Bistrica 

 

 

 

 

 

 

 






